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Onderwerp Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein lntegraal Armoedebeleid / Onderwijs

Portefeuillehouder Koenraad /Van Ginderen

Schriftelijke vraag

Als een kind zonder ontbijt aan de dag begint, zal het zich niet goed kunnen concentreren, waardoor
de geboden leerstof op school niet goed wordt opgenomen. Dit heeft als gevolg slechte(re)
schoolresultaten, achterstanden in sociale vaardigheden, enzovoorts.

De Níeuwe Democraten zien dat jongeren frequent hun school niet afmaken, ze stoppen zodra de
leerplicht voorbij is. Daarnaast horen wij dat jongeren te laat op school komen omdat geld voor
busreizen ontbreekt thuis. We zien steeds meer kinderen die komen uit ontwrichtte gezinnen. Waar
we geen zicht op hebben is of leerlingen naar school gaan met of zonder een fatsoenlijk ontbijt.

De fractie van de Nieuwe Democraten heeft hierover de navolgende vragen:

Vraaq I

De Nieuwe Democraten zijn van mening dat het binnen een sociale stad als Roosendaal normaalzou
moeten zijn voor alle kinderen om de mogelijkheid te hebben om te ontbijten, zodat alle kinderen
dezelfde kansen krijgen. De Nieuwe Democraten vinden dat een structureel gratis schoolontbijt voor
kinderen van wie de ouders dat niet kunnen betalen deelzou moeten uitmaken van het
Roosendaalse armoedebeleid, met daarbij specifiek gezonde voeding als kernpunt.

Deelt u de mening van de Nieuwe Democraten? Graag een toelichting

Vraag2

ls in kaart gebracht of kunt u in kaart brengen hoeveel kinderen regelmatig zonder ontbijt naar school
gaan in Roosendaal en kunt u daarbijtevens inzichtelijk maken waarom deze kinderen zonder ontbijt
naar school gaan?

Vraaq 3

Bent u bereid om in navolging van steden als Groningen, Den Bosch en Tilburg met de scholen in
Roosendaal onderzoek te doen naar de mogelijkheden en consequenties van het invoeren van een
structureel gratis schoolontbijt-zonder stigmatiserend te zijn- voor kinderen van wie de ouders dat
niet kunnen betalen?

Graag een toelichting



Vraae 4

Zt¡n er bij u signalen bekend van het te laat op school komen in verband met het ontbreken van
financiën voor adequaat vervoer?

Zijn er bij u signalen bekend dat ouders en/of vezorgers de weg naar stichting Paul en/of stichting
Leergeld niet weten te vinden?

Wat gaat u hier aan doen?

Met vriendetijke groeten,

Nieuwe Democraten,

Setda Bozkurt



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Vraaq 1

Wij delen de mening dat het normaalzou moeten zijn voor alle kinderen om te ontbijten, het ontbijt is

een basis voor een gezonde start van de dag.

Het Roosendaals armoedebeleid heeft er onder meer toe geleid dat er een armoederegisseur is
aangesteld. De armoederegisseur gaat zich ook richten op het onderwijs, en de preventie en
signalering van armoede binnen het ondenruijs. Een aspect hierin zal zijn de relatie tussen armoede
en gezondheid (gezond eten is hier een onderdeel van).

Vraag2

ln de laatste monitor van de GGD is gebleken dat 97 o/o van de kinderen ontbijt. Hierbij moet
opgemerkt worden dat de vragenlijst door ouders is ingevuld. Er is bij een JOGG-school, De
Vlindertuin, nader ondezoek gedaan. Hierbij blijkt dat de cijfers wat betreft ontbijten lager liggen.
Waarom kinderen zonder ontbijt naar school gaan, kan meerdere oozaken hebben, waarvan het
ontbreken van geld voor ontbijt er één is. Er zijn ook redenen voor niet-ontbijten die niet direct met
armoede te maken hebben (bijvoorbeeld ouders die in vanwege werk erg vroeg de deur uit zijn en de
verantwoordelijkheid om al dan niet te ontbijten bij de kinderen laten).
Om dit beter in beeld te krijgen is ook een van de taken van de armoederegisseur.

Vraaq 3

De bereidheid van de gemeente Roosendaal / de armoederegisseur om hiernaar onderzoek te doen
is aanwezig . Er zal in het Plan van Aanpak van de armoederegisseur bezien moeten worden in
hoeverre dit haalbaar is en zo ja, op welke termijn.

Vraaq 4

Deze signalen (te laat op school komen ivm ontbreken van financiën voor adequaat vervoer) zijn in
zijn algemeenheid niet bekend voor wat betreft schoolgaande kinderen in deze gemeente.
Bekend is dat dit in de grote steden vaker een rol speelt, waar men eerder aangewezen is op
openbaar vervoer.
Er zijn kinderen die gebruik maken van leerlingenvervoer, daarbij kan het te laat komen vanwege het
niet beschikken over financiën voor adequaat vervoer geen rol spelen.
Wel is bekend dat op basisschool De Gezellehoek, die taalklassen verzorgt en waarbij leerlingen
vanuit heel Roosendaal aangewezen zijn op deze locatie, problemen ervaren worden met het te laat
of niet komen, onder meer als gevolg van vervoersproblemen (ouders beschikken niet over auto of
fiets, ouders zijn door werk niet in gelegenheid hun kind naar De Gezellehoek te brengen en de
kinderen zijn soms te jong om zelfstandig naar deze locatie te gaan).

Vraas 4 a

Deze signalen (mbt het de weg weten te weten naar St. Paul en / of St. Leergeld) zln zeker bekend.
Dit is onderdeel van het takenpakket van de armoederegisseur. Er zal op meerdere fronten bezien
worden, zowel vanuit de stichtingen zelf, maar ook vanuit de gemeente, hoe we er zorg voor kunnen
dragen dat het bereik zo groot mogelijk wordt.

Hoogachtend,
Bu rgemeester & Wethouders
Namens dezen,

Klaar
wethouder amheid, Zorg, Volksgezondheid en Bestuurlijke Vernieuwing




